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Hejtman Libereckého kraje Martin Půta se v závěru minulého týdne zúčastnil
mezinárodního občanského fóra v divadle Gerharta Hauptmanna v Žitavě.

 

Toto občanské fórum pořádaly Informační kanceláře Evropského parlamentu v Praze a
v Berlíně a občané Německa i z Čech zcela zaplnili sál žitavského divadla.

 

Na tomto semináři určeném veřejnosti z Čech i Německa se diskutovaly zejména otázky
budoucnosti Evropské Unie a témata týkající se hraničních regionů a jejich užší přeshraniční
spolupráce.

 

Na dotazy přítomných odpovídali mimo hejtmana Martina Půty také europslanec Hynek
Fajmon a akademik Prof. Dr. Voght z Žitavské VŠ.

Velké množství otázek od účastníků směřovalo právě na hejtmana, který má dlouholeté
praktické zkušenosti s přeshraniční spoluprací a tuto problematiku dokonale zná.

O tom, že občany z obou států v této příhraniční oblasti užší propojení a spolupráce zajímá,
svědčila živá diskuse, která se v sále rozvinula.


